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Bácsszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
12/2012. (nyilvános) 

J e g y z ő k ö n y v 
 
Készült: Bácsszentgyörgy Község Önkormányzat képviselő-testületének 2012. július 24-én 
megtartott nyilvános üléséről. 
 
Az ülés helye: Bácsszentgyörgy Művelődési Ház könyvtár helyiség 
 
Az ülés kezdetekor jelen vannak: Szűcs Gergely polgármester, Kubatov Istvánné alpolgár-
mester, Aladics Mária, Kubatov János képviselők (4 fő) 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Striegl Jánosné körjegyző 
 
Jegyzőkönyvvezető: Slavonits Radován 
 
Szűcs Gergely: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a képviselő-testület ülése 
határozatképes, mivel 5 képviselőből 4 fő jelen van. A mai ülés tervezett napirendjét a kikül-
dött meghívó tartalmazza. Kérem, aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határoza-
tot hozza: 
 
63/2012. (VII. 24.) Kt. számú határozat 
 
Napirend: 
 

1.) Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint a fontosabb 
intézkedésekről szóló tájékoztató 
Előterjesztő: Szűcs Gergely polgármester 
 

2.) Bajai Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 
Előterjesztő: Szűcs Gergely polgármester 
 

3.) Homokhátsági Önkormányzatok Egyesületéhez való csatlakozás 
Előterjesztő: Szűcs Gergely polgármester 
 

4.) Egyebek 
Előterjesztő: Szűcs Gergely polgármester 

 
1. Napirendi pont: 
 
Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint a fontosabb intézkedések-
ről szóló tájékoztató 
 
Előterjesztő: Szűcs Gergely polgármester 
(írásbeli előterjesztés) 
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Szűcs Gergely: Az előterjesztéssel kapcsolatban van-e valakinek kérdése? Tájékoztatom a 
testületet, hogy a tegnapi napon feladtuk az egészségpályázatunkat, olyanok vannak benne: 
egészségnap, biciklitúra, sportfoglalkozások, vetélkedő, stb. A pályázat összköltsége 3,5 mil-
lió forint lett. Tárgyaltunk korábban a kulturális örökség napjai idei rendezvényéről, beszél-
tem a Végvári Józsi bácsival, mivel Olginéni nem lesz azon a hétvégén itthon, így arra jutot-
tunk, hogy az idei évben ne, hanem a jövő évben folytassuk ennek a hagyományát. 
 
Levélben megkeresett bennünket a Bács-Kiskun Megyei Önkormányzat, mint a területfejlesz-
tésekkel foglalkozó szerv, azzal hogy amennyiben településünkön van fejlesztési elképzelés, 
úgy az ötleteket szívesen várnák. 
 
Voltam Katymáron, illetve Madarason, egy szakmai úton. A két település közösen pályázott 
egy iskolai tevékenységre, ahol a közfoglalkoztatottakat képezték, illetve foglalkoztatták. 
Katymáron egy tésztagyártó üzemet mutattak be, ahol a tésztagyártást tudják a közfoglalkoz-
tatottak elsajátítani, illetve dolgozni, Madarason pedig savanyító üzemet. Pályázatokból hoz-
ták létre ezeket. Kérdése van-e valakinek? 
 
Kérem, aki a tájékoztatóval egyetért kézfelemeléssel, jelezze. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határoza-
tot hozza: 
 
64/2012. (VII. 24.) Kt. számú határozat 
 
A lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról, valamint a fontosabb intézkedésekről szóló tájé-
koztató 
 

A képviselő-testület a lejárt határidejű határozatokról és a testületi ülések között 
tett fontosabb intézkedésekről szóló tájékoztatót elfogadja. 
 
Intézkedést nem igényel. 
 

2. Napirendi pont: 
 
Bajai Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának módosítása 
 
Előterjesztő: Szűcs Gergely polgármester 
(írásbeli előterjesztés) 
 
Szűcs Gergely: Annyiban módosul a társulási megállapodás, hogy több település is csatlako-
zott a mozgókönyvtári szolgáltatáshoz. Kérem, aki elfogadja a Társulási Megállapodás módo-
sítását, kézfelemeléssel, jelezze. 
 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határoza-
tot hozza: 
 

65/2012. (VII. 24.) Kt. számú határozat 
 

Többcélú Kistérségi Társulás Társulási megállapodásának módosítása 
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1. Bácsszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Bajai Többcélú Kistér-
ségi Társulási Megállapodás 2012. június 21-i hatállyal történő módosítását jóváhagy-
ja. 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az egységes szerkezetű társulási 
megállapodás aláírására. 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
3. Napirendi pont: 
 
Homokhátsági Önkormányzatok Egyesületéhez való csatlakozás 
 
Előterjesztő: Striegl Jánosné körjegyző 
(írásbeli előterjesztés) 
 
Szűcs Gergely: Meghívást kaptunk egy egyesületbe, amely zsanai székhelyű, ahol egy bizo-
nyos fafaj, a smaragdfának az elterjesztésével, illetve különféle pályázatok, lehetőségek meg-
ragadásával szeretnének környezetvédelemi, és munkahelyteremtő településfejlesztési törek-
véseket elérni, mivel a megalakulás, a belépés költsége számunkra nem nagy összeg, ezért azt 
gondoltam, hogy érdemes lenne csatlakozni ehhez az egyesülethez, hátha lesz valamilyen 
hasznunk ebből az elképzelésből. Kérdése van-e valakinek? Javaslata? Belépünk egy egyesü-
letbe, az önkormányzat, 12-13 tagja lesz ennek az egyesületnek, gyakorlatilag ők szeretnének 
környezetvédelemmel munkahelyteremtést elérni. 
 
Kubatov János: Sosem hallottam ilyen fafajtáról. 
 
Szűcs Gergely: Ha látná, azt mondaná, hogy ezt ismeri. Van egy fa, hatalmas nagy levelei 
vannak. 
 
Kubatov János: Nekem van császárfám. 
 
Kubatov Istvánné: Igen, ez az. 
 
Szűcs Gergely: Akkor ez az. Császárfa. Van-e valakinek kérdése? 
 
Kubatov János: Ki tudja, hogy a népek szeretnék-e, hogy ilyenbe belevágjuk? Tagdíj? 
 
Szűcs Gergely: Nem teszünk semmit, gyakorlatilag csak belépünk egy egyesületbe, az ön-
kormányzat fizeti a tagdíjat. Kérem, aki egyetért azzal, hogy csatlakozzunk az egyesülethez, 
kézfelemeléssel, jelezze. 
 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határoza-
tot hozza: 
 

66/2012. (VII. 24.) Kt. számú határozat 
 
Homokhátsági Önkormányzatok Egyesületéhez történő csatlakozás 
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1. Bácsszentgyörgy Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy csatla-
kozik a Homokhátsági Önkormányzatok Egyesületéhez. 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a csatlakozásról szóló dön-
tést küldje meg Zsana, Kossuth u. 3. szám alatt lévő, HÖE székhelyre. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
4. Napirendi pont: 
 
Egyebek 
 
Előterjesztő: Szűcs Gergely polgármester 
(szóbeli előterjesztés) 
 
Szűcs Gergely: Szeretném megkérdezni, hogy a körjegyző asszonynak van-e valamilyen 
mondanivalója, képviselő társaimnak? 
 
Striegl Jánosné: Köszönöm, nincs. 
 
Kubatov János: Miért vágjuk mi a füvet mások előtt, és az árokban? Az én pénzemen, vagy 
a te pénzeden? A Kossuth utcán végig lehet menni, hogy ott milyen? Mire mi itt levágjuk az 
hosszú idő és több kést cserélni kell, de te a KPM helyett levágatod az árokban is, az nem a 
mi feladatunk, az külterület. A garaiak a tábláig vágják, meg a vaskútiak is. Meddig megyünk 
el a kaszálással Garáig? Azért már álljon meg a menet. 
 
Szűcs Gergely: Mi nem Gara vagyunk. Azért teszzük egyrészt, mert akik lejönnek Bácsz-
szentgyörgyre lássák, hogy itt van élet. 
 
Kubatov János: Akkor az idős nénik háza előtt, vagy az idős emberek előtt háza előtt miért 
nincs még levágva? 
 
Szűcs Gergely: Azért nincs mindenhol levágva még, mert 4 fő közmunkást vettünk fel eddig, 
és ebből 3 fő nem vállalta el a munkát, a 4-ből 2 visszamondta. 
 
Kubatov János: Garán ahogy az intézethez érsz, addig a nagy gaz van, az nem az ő feladatuk 
az a KPM dolga. 
 
Szűcs Gergely: Lehet, de Garán nem vagyok polgármester, engem az nem érdekel, csak 
Bácsszentgyörgyön vagyok polgármester. 
 
Kubatov János: Hát az én pénzemen ne kaszálják annak a férfinak a földjét. 
 
Szűcs Gergely: Lehet így is felfogni a dolgot. Egyébként, ha a KPM kaszálja, ugyanúgy azt 
is a maga pénzéből kaszálja, mert a KPM is állami cég, mi meg ezzel legalább munkát tudunk 
adni az embereknek. 
 
Kubatov János: Akkor kétfele fizetünk ezek szerint? 
 
Szűcs Gergely: Miért fizetünk kétfelé? 
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Kubatov János: A KPM is levonja, mert útadót fizetünk, üzemanyagba, súlyadót, mindent. 
Lehet a laktanyától kezdeni, aki Hercegszántóról jön be, hogy néz ki ott a föld, az út? 
 
Szűcs Gergely: Lehet így is felfogni. Azt gondolom nem az alapján, kell a kaszálásnak a sor-
rendjét eldönteni, hogy ki hol lakik, hanem az alapján, hogy melyik az a rész, ami legsűrűb-
ben lakott. 
 
Kubatov János: Akkor azt mondom bakfitty. 
 
Szűcs Gergely: Oda is oda fogunk jutni, egyszerre nem fogunk tudni mindenhol kaszálni. Fő-
leg, ha az emberek fele itt hagyja az önkormányzatot, holott megbeszéltük, egyeztettünk min-
denkivel. 
 
Kubatov János: Ezen kellene változtatni, amikor nem vállalja, akkor ne kapjon segélyt, ne 
jöjjön ide. 
 
Szűcs Gergely: Nem lehet egy embert végig foglalkoztatni, mert xy, jól dolgozik, a munka-
ügyi központ megkérdezi, ezt az embert miért nem vesszük fel, miért nem foglalkoztatjuk? 
Mondjanak akkor alternatívákat, hogy miket tegyenek ezek az emberek a kaszálás helyett. 
 
Kubatov János: Volna itt a faluban több munka, az utcákat rendbe lehetne tenni, itt a Kos-
suth utcában is. Azelőtt levegyszerezték ezt a Jutkanéni is, a Józsi bácsi, meg a másik Józsi is, 
ezeket, a foltokat. 
 
Kubatov Istvánné: Nekem lenne egy javaslatom, rendbe kellene tenni az út közepét, ott van 
az a repedés, meg kellene a KPM-esekkel beszélni, hogy valami folyékonnyal öntsék be, hogy 
ne legyenek azok a nagy repedések. 
 
Szűcs Gergely: Az az aszfalt valamikor jó volt, nem a gaz tette tönkre. 
 
Kubatov János: Nem vagyok híve annak, hogy a tábla után is kaszáljuk az árkot. Nem kell 
sajnálni a vegyszert, 5 liter vegyszerrel fél Bácsszentgyörgyöt le lehet fújni. 
 
Szűcs Gergely: Csak a jóakaróinkat ismerve hány olyan dolog lesz, hogy levegyszerezzük 
ezét, meg azét, tudjuk jól, hogy hány olyan panaszt kapok, hogy a szomszéd vegyszerez, de 
minden szomszéd vegyszerez, és neki azért van olyan baja. Holott mindenki vegyszerez, sen-
ki sem kapálja nagyüzemileg a területeit. 
 
Kubatov János: Ez csak egy rossz duma, egy berögződés. 
 
Szűcs Gergely: Milyen irányba vigyük el a közfoglalkoztatottak munkáját? Gyakorlatilag 2 
fő ember van, száraz az év, de a 2 fő emberrel is előbb körbe fogunk érni. Az lenne az ideális 
megoldás, ha kitakarítanánk az utak melletti részeket aztán azt jövőre géppel, lehetne kaszál-
ni. Van-e más, egyéb hozzászólás a mai ülésre? 
 
Szűcs Gergely: Mivel az egyebek napirendi pontnál egyéb tárgy, hozzászólás nem hangzott 
el, a mai rendkívüli nyilvános ülést bezárom. 
 

Kmf. 
 

Szűcs Gergely   Striegl Jánosné 
polgármester             körjegyző 


